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Zápis z oblastní koference delegátů OS CHPH Pardubice konané dne 12. listopadu 

2022 v Dříteči 
 
Přítomni: 
Výbor OS CHPH Pardubice: Tomáš Bouška, Pavel Horníček, Jan Filipi, Zdeněk Málek, Milan Dubec 
a delegáti ZO/MS Přelouč, Pardubice, Staré Ždánice, Svítkov, Holice, Chrast, Proseč, Vysoké Mýto, 
Litomyšl, Česká Třebová, Čistá (dle prezenční listiny přítomno všech 39 delegátů) 
 

1. Zahájení konference 
 Konferenci zahájil předseda OS Tomáš Bouška, přítomné seznámil s návrhem programu 
konference, který byl bez dalších doplnění schválen. 

 
2. Volba komisí konference 

Předseda OS navrhl vytvoření pracovních komisí konference, které byly následně 
odsouhlaseny ve složení: 
Návrhová komise: Pavel Horníček, Josef Novák ml., Luděk Hruška 
Mandátová a volební komise: Ing. Zbyněk Holub, Ing. Zdeněk Mašín, Zdeněk Jetmar 
 

3. Kontrola usnesení z jarní konference 
Úkoly vyplývající z usnesení jarní konference byly splněny. 

 
4. Zpráva předsedy OS o činnosti za uplynulé období 

Tomáš Bouška v úvodu jeho zprávy požádal o uctění památky chovatelů, kteří nás v 
průběhu letošní sezóny opustili. Ve svém vystoupení zhodnotil uplynulé období, kdy 
zejména v postcovidové sezóně 2022 se podařilo zavést řadu novinek v přepravě holubů, 
pořizování videozáznamů z přepravy a startu, změna výpočtáře, dělený model svozu. 
Uspěli jsme jako přepravce ZZ Damme a udrželi si vysoký kredit naší přepravy. Stejně tak 
nastínil další chystané investice do rekonstrukce 40-ti boxové nástavby s cílem vylepšit 
cirkulaci vzduchu. Na závěr svého vystoupení poděkoval chovatelům a kolegům z výboru 
za odvedenou práci v uplynulém volebním období. 
 

5. Zpráva výcvikáře OS o činnosti za uplynulé období 
Jan Filipi podal detailní informaci o průběhu sezóny 2022, kterou zhodnotil jako zdařilou 
po stránce sportovní i organizační. Seznámil přítomné delegáty s úspěchy dosaženými 
chovateli OS Pardubice jak v konkurenci ČS, tak i celého ČMS CHPH.  
 

6. Zpráva pokladníka o hospodaření v roce 2022 
Pokladník OS Pavel Horníček přednesl dílčí zprávu o hospodaření v roce 2022. Seznámil 
přítomné s detaily ekonomické bilance hospodaření včetně dopadů jednorázových 
investic, které jsme v letošním roce realizovali v oblasti přepravních prostředků. 
S ohledem na rostoucí náklady při přepravě a stagnaci v příjmech z přihlášených holubů 
bude velmi obtížné udržet za stávajících cen vyrovnaný rozpočet v budoucích letech. 
Důraz na kooperace a vyvážený závodní plán by měly v budoucnu být podporou v 
udržení hospodaření v přijatelných výsledcích. 



 
7. Zpráva předsedy revizní komise 

Předseda revizní komise Jan Pokorný seznámil přítomné se zprávou revizní komise, která 
je přílohou tohoto zápisu. 
 

8. Vyhodnocení mistrovství OS CHPH Pardubice 2022 
V rámci programu konference byli dle propozic oceněni chovatelé, kteří se umístili 
v mistrovstvích OS CHPH Pardubice v roce 2022. Pro rok 2023 a další bude třeba zvážit 
současnou formu ocenění (poháry a finanční hotovost dle volby chovatele).  
 

9. Volby nových funkcionářů OS a kandidátů do vyšších složek ČMS CHPH 
Volební komise informovala delegáty o počtu přítomných delegátů s právem volebním. 
Těch se zúčastnil plný počet (39). Před zahájením voleb bylo oznámeno, že Ing. Mašín 
Zdeněk a Glocar Jaromír se vzdávají svých kandidatur. Následně byl odsouhlasen způsob 
volby formou tajného hlasování. Před zahájením volby předsedy OS Pardubice vystoupili 
oba navržení kandidáti na předsedu (T. Bouška a B. Kvasnica) a představili svůj názor na 
další směřování OS. Následovalo provedení voleb s následujícími výsledky: 
 
Volba předsedy: 
Bouška Tomáš   27 hlasů (zvolen) 
Kvasnica Bohumil  12 hlasů (nezvolen) 
 
Volba členů výboru: 
Horníček Pavel   32 hlasů (zvolen) 
Filipi Jan   30 hlasů (zvolen) 
Hájek Tomáš   23 hlasů (zvolen) 
Málek Zdeněk   22 hlasů (zvolen) 
Kvasnica Bohumil  12 hlasů (nezvolen) 
Pilař Jiří    11 hlasů (nezvolen) 
Herynek Jiří   11 hlasů (nezvolen) 
 
Volba členů revizní komise: 
Hruška Luděk   33 hlasů (zvolen) 
Janecký Jan   30 hlasů (zvolen) 
Flídr Josef   25 hlasů (zvolen) 
Pokorný Jan   19 hlasů (nezvolen) 
 
Ze zvolených členů RK byl následně veřejnou volbou zvolen předsedou revizní komise 
Luděk Hruška. 
 
Nově zvolení funkcionáři se bezprostředně po oznámení výsledků voleb sešli na krátkou 
schůzku a došlo k rozdělení funkcí, jež je uvedeno v usnesení z této konference. Nově 
zvolení funkcionáři budou zapsáni do rejstříkového soudu včetně relevantní změny sídla 
spolku. 
 
OS CHPH Pardubice nenavrhuje žádného kandidáta do voleb do vyšších složek ČMS 
CHPH. 
 

10. Projednání návrhu závodního plánu 2023 
K výborovému návrhu závodního plánu se vyjádřili Tomáš Bouška a Jan Filipi a vysvětlili 
jeho základní parametry. Následně byl představen P. Horníčkem protinávrh ZP2023 od 
MS Vysoké Mýto včetně vysvětlení jeho detailů / odlišností od výborového návrhu. 
 
 



V následném hlasování delegáti rozhodli o podobě ZP2023 následovně: 
pro výborový návrh ZP:  17 hlasů 
pro návrh ZP dle MS V. Mýto: 22 hlasů 
 
Tímto byl pro rok 2023 schválen závodní plán dle návrhu MS V. Mýto s doplněním u 
závodu v termínu 30.7. viz usnesení z této konference. 
 
 

11. Organizační záležitosti 
Byly projednány návrhy z MS Vysoké Mýto ohledně min. počtu kontrol prováděných 
kontrol na úrovni OS i ČS pro rok 2023 a další, rovněž byl projednána žádost ZO Proseč o 
finanční podporu pro chovatele A. Boyka, člena této ZO. Rozhodnutí delegátů v těchto 
bodech je uvedeno v usnesení z této konference. Dále byly diskutovány žádosti tří 
chovatelů o přijetí do MS Česká Třebová (Musil F., Malach L., Andrlík R.), delegáti se 
vyjádřili kladně k jejich vstupu do tohoto MS resp. OS Pardubice. 
 

12. Diskuze 
Z diskuze byly do usnesení zapracovány body týkající se dalšího možného nakládání s fin. 
prostředky OS viz body A.12. a B.1..  
 

13. Usnesení a závěr 
Po předneseném návrhu na usnesení byla hlasováním potvrzena jeho konečná podoba a 
předseda OS Pardubice Tomáš Bouška jednání konference ukončil. 

 
 
Zapsal a schválil: Tomáš Bouška  26.11. 2022 
 
 
Přílohy:   Usnesení konference 

Zpráva RK 
Závodní plán 2023 


